

Title (en)

Work table with adjustable feet.

Title (de)

Arbeitstisch mit Stellfüßen.

Title (fr)

Table de travail avec pieds réglables.

Publication

EP 0474962 A1 19920318 (DE)

Application

EP 91106172 A 19910418

Priority

DE 9011810 U 19900814

Abstract (en)

The invention relates to a work table or the like with adjustable feet, at least one of which has at least one cable duct which is accessible from the outside, is closed, for example, by a covering panel and has an outlet opening for current-carrying cables. The outlet opening can be closed by means of a closure panel (1) which has a guide frame (2) which can be inserted into the outlet opening and in which a panel portion (3) is mounted displaceably in the cross-sectional plane of the outlet opening at least in the opening region of the outlet opening. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft einen Arbeitstisch od. dgl. mit Stellfüßen, von welchen wenigstens einer zumindest einen von außen zugänglichen Kabelkanal, der, z.B. über eine Abdeckblende, verschlossen ist, mit einer Auslaßöffnung für Stromführungsleitung aufweist, welche mittels einer Verschlußblende (1) verschließbar ist, wobei die Verschlußblende (1) einen in die Auslaßöffnung einsetzbaren Führungsrahmen (2) aufweist, in welchem ein Blendenabschnitt (3) in der Querschnittsebene der Auslaßöffnung zumindest im Öffnungsbereich der Auslaßöffnung verschieblich gelagert ist. <IMAGE>

IPC 1-7

A47B 21/00

IPC 8 full level

A47B 21/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

A47B 21/06 (2013.01)

Citation (search report)

- [X] US 3873758 A 19750325 - VANGESSEL ROBERT C, et al
- [A] DE 3509989 A1 19860925 - INABA SEISAKUSHO LTD [JP]

Designated contracting state (EPC)

AT DE DK FR GB IT NL

DOCDB simple family (publication)

DE 9011810 U1 19901018; EP 0474962 A1 19920318

DOCDB simple family (application)

DE 9011810 U 19900814; EP 91106172 A 19910418